

Chers paroissiens et paroissiennes

Il y a quelques semaines, je vous ai parlé d'un groupe de discussion / Task Force" se réunit chaque semaine pour examiner les orientations de notre paroisse et faire des recommandations sur la façon de grandir en tant que communauté.

La première réunion a eu lieu le 9 septembre et l'équipe se rencontrera jusqu'au 15 Décembre. Comme vous le savez, leur mandat comprenait trois principales préoccupations

- 1) Comment mieux répondre aux besoins des démunis de notre région
- 2) Comment pouvons-nous mieux utiliser nos immeubles
- 3) Comment augmenter nos revenus.
- 4) S'il y a d'autres préoccupations que vous jugez importantes, l'équipe souhaite les connaître.

J'aurais voulu vous faire connaître les noms des membres de l'équipe, mais il n'y avait pas de feuillet paroissial. Maintenant qu'il est de retour, tout semble sur la bonne voie. Voici donc les noms.

Coordonnateurs: Gabriela Sartori et René Le Blanc

Membres de l'équipe: Sandy Macalanda, Javier Marchan, Mark Paterson, Andrée Leroux, Jean Marie Sauterellel, André Gagnon, Monique Worth, Herb Carroll et Albert Baratang

Je tiens à remercier ces personnes pour le don généreux de leur temps et leur amour au service de notre paroisse. En Décembre, ils nous présenteront leurs observations et leurs recommandations. Nous gardons ces gens dans nos prières. Que Jésus, Lumière du Monde, guide notre paroisse et nous rapproche de Lui afin d'être de meilleurs serviteurs de son Royaume.

Semaine paisible à vous tous ..... Fr.Francis

### FÉLICITATION AUX NOUVEAUX CONFIRMÉS

La communauté de Jésus-Lumière-du-Monde est heureuse d'accueillir les jeunes qui ont reçu le sacrement de la Confirmation le 28 septembre dernier, à l'église St-David au cours de la messe de 17 heures, sous la présidence de S.E. Mgr. Jacques Berthelet, évêque émérite du diocèse de St-Jean, Longueuil. Dorénavant, ces jeunes participent à part entière à la vie de l'Église; prions le Seigneur qu'ils puissent y être heureux et grandir dans leur foi; **Cyrill Belfort, Maude Bériault, Éloïse Boileau, Éloïse Dubois-Métellus, Nicholas Grégoire, Dominique Isbister, Mégane Leclerc, Daniel Lopez, Diana Milena Perez Florez, Isabelle Poliquin, Juan Manuel Pueyo, Keisha Reid, Diego Rodriguez, Zachary Romulus, Virginia Trechi et Joshua Vancol.**

### ★★★★★★ Coin Jeunesse

Chers jeunes amis (es),

« N'ayez pas peur » dit Jésus. Le sujet de notre prochaine rencontre **samedi le 12 oct.** est « **Faire face à mes peurs!** » Avec Jésus, tout est possible... N'oubliez pas, il a dit « je suis avec vous tous les jours jusqu'à la fin des temps. » Je vous rappelle que nos rencontres s'adressent aux jeunes âgés de 12-18 ans. On se rencontre comme d'habitude, **19h - 21h au presbytère de MRP.**

Que Dieu vous bénisse!

Rita 😊

★★★★★★

## HORAIRE – SCHEDULE – INTENTIONS

<b>Samedi/Saturday 5 oct.</b> 17h00 (F) St-D  <b>Dimanche/Sunday 6 oct.</b> 8h45 (E) (MQP) 10h30 (F) (MRP) 12h00 (EN) (ST-D) 17h00 (Bil) (MRP) <b>27e dimanche ordinaire</b>	Domenico Lo Basso----- Son épouse Jean Paul Lavalé (3e Ann.)----- Hélène et Patrick  Mr Alejandro Domingo-----Mr & Mrs Rene Domingo Ermenkova Lili-----Mila Martinova Croteau et Yagui & familles Dr. Arnold Francis McKee-----Thomas & Maria Bagg Action de grâce -----Les familles Thon et Thériault
<b>Mardi/Tuesday 8 Oct.</b> 9h00 (E) (MQP)	Mme Mounira Fanous ----- Offrandes aux funérailles
<b>Mercredi/Wednesday 9 oct.</b> 9h00 (F) ST-D	Jadwifai Mariam Kubickiy-----Anna her daughter
<b>Jeudi/Thursday 10 oct.</b> 9h00 (F) (MRP) 19h30 (Bil) ST-D	Jean Decarie-----M. et Mme Yves Lachapelle Mme Bernadette Keane-----Offrandes aux funérailles
<b>Vendredi/ Friday 11 oct.</b> 9h00 (E) MQP	Intentions of parishioners ----- a parishionner
<b>Samedi/Saturday 12 oct.</b> 9h00 (Bil) (MRP) 17h00 (F) St-D  <b>Dimanche/Sunday 13 oct.</b> 8h45 (E) (MQP) 10h30 (F) (MRP) 12h00 (EN) (ST-D) 17h00 (Bil) (MRP) <b>28e dimanche ordinaire</b>	Maria Venilde Pereira-----Arthur Pereira Armand Morin----- Famille Dubreuil  Adela San Gabriel-----San Gabriel family Manon Provost-----Paul et Monique Robert Karen Fernandes-----Tony and Raie Fernandes Tomas Perfecto & Natividad C. Divinalfor-----Divinalfor family

QUÊTES – COLLECTIONS 30 Sep.:4003\$



MERCI DE VOTRE GÉNÉROSITÉ – THANK YOU FOR YOUR GENEROSITY

-----  
 POUR NOS MALADES - PLEASE PRAY FOR OUR SICK Nick Ferrara † Veronica Bawab † Mrs Nobert.

### ÉTUDE BIBLIQUE

L'étude Biblique reprend maintenant tous les samedis de 10h à 12h00. Les rencontres auront lieu à MRP avec l'étude des psaumes et les prières d'Israël

### BAPTÊME DES ADULTES

Si vous êtes adulte et que vous désirez recevoir le baptême ou la confirmation, veuillez appeler Alain Lavoie au 514-684-6418.

### BIBLE STUDY IXOYE.

The Bible Study resumes on Saturday from 10h to noon at MRP. We will be studying the Psalms and prayers of Israel

### ADULT BAPTISM

If you are an adult and wish to be baptised or confirmed, please contact. Alain Lavoie at: 514-684-6418.

### SIDE DOOR COFFEE HOUSE

The **Side Door Coffee House** starts off its 2013-2014 season! It offers an evening of live musical entertainment the second Friday of every month. This month's show, featuring George Bowser and Harry Marks, will still take place on Friday, **October 11, 2013** in St. David's Parish Hall, located at 12450 Gascon Street, in Pierrefonds. Admission: \$10. For more information: [isabelle@sidedoorcoffeehouse.com](mailto:isabelle@sidedoorcoffeehouse.com) or [www.sidedoorcoffeehouse.com](http://www.sidedoorcoffeehouse.com)

Dear parishioners,

A few weeks ago, I mentioned that a "focus group / Task force" is meeting weekly to look at the direction our parish is taking, and make some recommendations about how to grow as a community. They are meeting from Sept.9 until December 15. As you recall, their mandate included three primary concerns, and with an open door:

- 1) See how to better serve the needs of the poor are in our area
- 2) See how we can make better use of our building resources
- 3) Find ways to augment our revenues.
- 4) If there are any other concerns they deem important, they are free to explore them....

I would have wanted to let you know the names of the individuals on the team at that time, but there was no bulletin. Things are now back on track. Here are the names... a little late.

**Co-coordinators:** Gabriela Sartori and René LeBlanc

**Team members:** Sandy Macalanda, Javier Marchan, Mark Paterson, Andrée Leroux, Jean Marie Sauterellel, André Gagnon, Monique Worth, Herb Carroll and Albert Baratang

I would like to thank these folks for their generosity in giving of their time and love for the service of our parish. In December, they will submit two things to us: What do you observe? What do you recommend? We keep these folks in our prayers. May the Lord guide our parish Jesus Light of the World, to draw closer to Him, and be better servants of His Kingdom.

Peaceful week to you all..... Fr.Francis

### CONGRATULATIONS TO NEW CONFIRMED

The community of Jesus Light of the World is pleased to welcome young people who have received the sacrament of Confirmation on September 29, at St David's 12h00 Mass, presided by Mgr. Jacques Berthelet, Bishop Emeritus of the Diocese of St-Jean, Longueuil. Now, these young people participate fully in the life of the Church, pray to the Lord that they can be happy and grow in their faith;

**Anne-Faith Arenas, Melanjel Balles-Magana, Sheena Baylon, Lara Bertagnolli, Jena Bertagnolli, Markus Braz-Bolton, Hannah Camilla Cagadoc, Jarred Paul Caro, Kathryn Filiatreault, Walter Fernando, Shayne Taylor Grandea, Gieselle Gaile Libang Casalme, Joshua Parungao, Julia Paterson, Thomas Gabriel Quiblat, Maria Isabela Reyes, Philip John Ramirez, Christopher Rozsahegyi, Angelica-Anne Serrano, Ethan Varghese, Vincenzo Ambrosio, Christian Erwin Celestino, Livia Costenaro, Brandon Gartner. Victoria Johnston, Mia Angelica Magdaluyo, Marcus Bianco Matic-Alinsod, Jake McDonald, Scott McDonald, Luis Fabricio Serrano**

### ★ ★ ★ ★ ★ ★ ★ ★ ★ ★ **Youth Corner**

Dear young friends,

"Do not be afraid" said Jesus. The topic of discussion this coming **Saturday Oct 12<sup>th</sup>** is "**Facing my fears!**" With Jesus, everything is possible... Remember, he said "I am with you always, till the end of time". I remind you that our meetings are meant for youth aged 12- 18 years old. We meet as usual, **7 - 9 pm at MQP rectory.**

God Bless!

Rita 😊

★ ★ ★ ★ ★ ★ ★ ★ ★ ★

**GROUPE DE PRIÈRE CHARISMATIQUE** aura lieu à partir de mercredi 9 octobre à 19h:30, à la chapelle de Marie Reine de la Paix. Le responsable sera le P. Francis McKee. Un temps de chants et de louange sera suivi d'un enseignement qui se donnera sur « le discernement » selon S.Ignace de Loyola (en accord avec la semaine 1 des exercices Ignatiens). Cet enseignement se poursuit sur 14 semaines, et aidera le priant à mieux cerner l'action de l'Esprit Saint dans nos vies, ainsi que d'écarter les fausses voix  
Bienvenues à tous.

**GROUPE DE MÉDITATION**

Le groupe de méditation de John Main aura lieu les lundis soir à 19h à St-David.

**ON CHERCHE UNE GARDIENNE**

Poste à temps plein à Pierrefonds pour prendre soin d'une fille d'un an de 8h à 17h, doit avoir au moins 3 ans d'expérience. **Appelez au 514-675-3176**

---

**CWL MEETINGS:** The CWL will resume its regular monthly meetings on Tuesday October 8th at 7.30pm in St..David's Church Hall. We will start with the Rosary followed by a regular meeting and refreshments.  
Please bring a non-perishable food item for the West Island Food Bank.  
All ladies of Jesus Light of the World Parish are welcome and encouraged to attend.

**CHRISTIAN UNITY: A BIBLICAL CALL TO ACTION**

Together with our Christian Neighbours, share in an evening of Worship, teaching, and getting to know each other! Facilitated by: Deacon Brian Cordeiro  
**Wednesday, October 23, 2013 from 7.00 -9.00pm** at St. Luke's Church, 104 A Anselm-Lavigne For further information please contact:  
email: brian.cordeiro89@ gmail.com or call: 514-925-4332 or 514-684-6488

**MARRIAGE ENCOUNTER**

Turning good marriages into great ones for over 50 years! The next Marriage Encounter Weekend in English will be held on October 4-6, at Horeb St-Jacques. More info can be found **at [www.wwme.org](http://www.wwme.org)** or by reaching us at **[marriageencounter@hotmail.com](mailto:marriageencounter@hotmail.com)** or Mylène & Frank Ramadori 514-507-6398. Our registration couple is Mary & Len Silvestri 450-622-1070. Your marriage DESERVES a WWME Weekend!

**NANNY REQUIRED**

Full time position in Pierrefonds, taking care of one year old girl from 8h a.m. to 5h p.m., must have at least 3 years nanny experience; **Call: 514-675-3176.**